



聲明

Vanny Bio-Research (Cambodia) Corporation LTD (以下簡稱“公司”) 就美國司法部指控該公司的 6 名人員涉嫌共謀走私瀕危的長尾獼猴到美國發佈以下聲明。

本公司堅決否認在業務運營中存在任何違法行為。

公司自 2005 年起開始從事繁育和圈養長尾獼猴出口業務以用於科學和學術研究。除遵守瀕危野生動植物種國際貿易公約 (CITES) 的原則和相關適用法律外，本公司更制定了一套嚴格的內部控制和監督措施，以確保我們的動物均在符合國際標準和最佳動物保護的人道條件下繁殖和飼養。

近日國際自然保護聯盟 (IUCN) 已將長尾獼猴的保護地位從「脆弱」升級為“瀕危”。我們相信，作為圈養繁殖場地我們對於動物和科學產業的可持續發展的作用比以往任何時候都更加重要，我們亦非常高興能站在行業的最前沿並為之努力。

本公司將堅守固有商業模式，並將繼續確保有關的規則和法例得到遵守和尊重，特此聲明！

謝謝您的關注。

PRESS RELEASE

Vanny Bio-Research (Cambodia) (the “Company”) became aware that the US Justice Department has indicted 6 personnel associated with the Company for alleged conspiracy to smuggle long-tailed macaques into the United States.

The Company strongly denies any wrongdoing(s) in the operation of its businesses.

The Company has been breeding and exporting captive bred long-tailed macaques since 2005 for scientific and academic research. Besides complying with CITES convention’s principles and applicable laws, we have a set of stringent internal control and monitoring measures to ensure our animals are bred and raised in humane conditions that conforms to international standards and to the best of animal care.

Recently, the International Union for Conservation of Nature (IUCN) has escalated the conservation status of long-tailed macaques from vulnerable to “endangered”. We believe that captive breeding sites are now more important than ever to ensure a sustainable future for these animals and the scientific industry. Hence, we are pleased to be at the forefront of this effort.

The Company will stand firm by its business model and will continue to ensure relevant rules and regulations are adhered and respected.

Thank you for your attention.

